
P R O T O K Ó Ł  Nr XVIII/2020
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 22 maja 2020 r.

Początek sesji godz. 12.00
Zakończenie sesji godz. 13.08   

Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 1 do protokołu. 
    

Adn. pkt 1. Otwarcia  XVIII  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał  Przewodniczący
Rady  Miejskiej  –  Tomasz  Kasprzak,  stwierdzając  na  podstawie  dostarczonych  kart  do
głosowania  quorum  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał.  Poinformował,  że  sesja
odbywa się korespondencyjnie. Powitał Burmistrza, radnych, sołtysów oraz widzów.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej.  
3. Informacja  o  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Informacja  o  efektach  działań  zmierzających  do  pozyskiwania  inwestorów
zewnętrznych w celu aktywizacji gospodarczej Miasta i Gminy Miłomłyn. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok dla gminy Miłomłyn (ze względu na
obszerność materiału, dokument zostanie przesłany w formie elektronicznej).  

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  dla  Gminy
Miłomłyn na rok 2020.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Miłomłyn. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Miłomłyn na
lata 2014-2020.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na rok 2020 na terenie Gminy

Miłomłyn oraz określenia sezonu kąpielowego.
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  przedmiocie  przystąpienia  do

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  
13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta

i Gminy Miłomłyn na lata 2020-2031.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2020 r.
15. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów. 
16. Wolne wnioski i informacje.
17. Zakończenie obrad sesji. 
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Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  wraz  z  zawiadomieniem  o  sesji  radni
otrzymali projekty uchwał. Mieli czas na zapoznanie się z nimi, a następnie  zagłosowanie
w formie korespondencyjnej na przekazanych kartach i dostarczenie ich do tut.  urzędu do
godz.  12.00  dnia  dzisiejszego.  Wszystkie  karty  do  głosowania  wpłynęły.  Następnie
Przewodniczący  poinformował,  że  przed  sesją  wpłynęło  do  niego  zapytanie  radnego
Grzegorza Żmijewskiego odnośnie sposobu przeprowadzania tej sesji,  po czym odczytał je
i udzieloną odpowiedź. Więcej uwag do porządku obrad nie wpłynęło.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że radni otrzymali
projekt protokołu drogą elektroniczną i mogli zapoznać się z jego treścią przed sesją. Radni
nie  zgłosili  uwag do protokołu.  Przewodniczący Rady poinformował,  że  „za”  przyjęciem
protokołu głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 2 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań
podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski przedstawił informację o działalności
w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej
na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu Nr XVIII/2020
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji radni korespondencyjnie nie zgłosili pytań.

Adn. pkt 4. Informacja  o  efektach  działań  zmierzających  do  pozyskiwania  inwestorów
zewnętrznych w celu aktywizacji gospodarczej Miasta i Gminy Miłomłyn. 

Informację  o  efektach  działań  zmierzających  do  pozyskiwania  inwestorów
zewnętrznych  w  celu  aktywizacji  gospodarczej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  przedstawił
Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka. 

Informacja wg załącznika 
Nr 4 do protokołu Nr XVIII/2020
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z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji radni korespondencyjnie nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz  Kasprzak stwierdził,  że  w przedstawionej
informacji  obszernie  opisano  działania  zmierzające  do  pozyskiwania  inwestorów
zewnętrznych w celu aktywizacji gospodarczej Miasta i Gminy Miłomłyn, natomiast na temat
ich efektów nie można za wiele się dowiedzieć. Zwrócił się więc z prośbą, by na przyszłość
w przypadku przedstawiania takiej informacji przedstawić efekty podjętych działań w tym
kierunku. 

Adn. pkt 5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok dla gminy Miłomłyn.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że dokument
ten  zostanie  zamieszczony  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  tut.  urzędu.  Jeżeli  radni
i  mieszkańcy będą mieli pytania, to można wrócić do dyskusji nad tą oceną w gronie autora
tego opracowania. 

Ocena zasobów pomocy społecznej 
wg załącznika Nr 5 do protokołu 
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Miłomłyn na
rok 2020.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że w głosowaniu wzięło udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się”
1 radny. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 6 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla
Gminy Miłomłyn na rok 2020 została podjęta.

Uchwała Nr XVIII/147/2020
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  utrzymania  czystości
i porządku na terenie Gminy Miłomłyn. 

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że w głosowaniu wzięło udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się”
1 radny. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 8 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany  Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr XVIII/148/2020
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Strategii  Rozwoju  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na lata 2014-2020.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  w głosowaniu  wzięło  udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się”
1 radny. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 10 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmiany Strategii  Rozwoju
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2014-2020 została podjęta.

Uchwała Nr XVIII/149/2020
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  w  projekcie
uchwały chodzi  o  przeznaczenie do sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3  zlokalizowanego
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w  budynku  nr  1  we  wsi  Kamieńczyk  wraz  ze  sprzedażą  należnego  udziału  w  gruncie,
obejmującego działkę nr 11/1 o pow. 0,1025 ha,  położonego w obrębie Kamieńczyk gm.
Miłomłyn, stanowiącego własność Gminy Miłomłyn.  

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  w głosowaniu  wzięło  udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się”
1 radny. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 12 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zbycia nieruchomości została
podjęta.

Uchwała Nr XVIII/150/2020
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  w  projekcie
uchwały chodzi  o  przeznaczenie do sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3  zlokalizowanego
w budynku nr 15 we wsi Tarda wraz ze sprzedażą należnego udziału w gruncie, obejmującego
działkę  nr  3119/38  o  pow.  0,0361ha,  położonego  w  obrębie  Tarda  gm.  Miłomłyn,
stanowiącego własność Gminy Miłomłyn.  

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  w głosowaniu  wzięło  udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się”
1 radny. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 14 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zbycia nieruchomości została
podjęta.

Uchwała Nr XVIII/151/2020
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na rok 2020 na terenie
Gminy Miłomłyn oraz określenia sezonu kąpielowego.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  w głosowaniu  wzięło  udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się”
1 radny. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 16 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wykazu kąpielisk na
rok 2020 na terenie Gminy Miłomłyn oraz określenia sezonu kąpielowego została podjęta.

Uchwała Nr XVIII/152/2020
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w przedmiocie przystąpienia do
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały dotyczy  działki
107/6 położonej w Miłomłynie. 

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  w głosowaniu  wzięło  udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem uchwały  głosowało  11  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się”
4 radnych. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 18 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany  uchwały
w przedmiocie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego została podjęta.

Uchwała Nr XVIII/153/2020
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
i Gminy Miłomłyn na lata 2020-2031.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  w głosowaniu  wzięło  udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się”
1 radny. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 20 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2020-2031 została podjęta.

Uchwała Nr XVIII/154/2020
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2020 r.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag oraz pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że  w głosowaniu  wzięło  udział  15
radnych.  „Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się”
1 radny. 

Protokół z głosowania korespondencyjnego 
z dnia 22 maja 2020 r. wg załącznika Nr 22 
do protokołu Nr XVIII/2020 z sesji 
Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmian w budżecie  Miasta
i Gminy Miłomłyn na 2020 r. została podjęta.

Uchwała Nr XVIII/155/2020
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr XVIII/2020 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 15. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów. 

Interpelacji oraz zapytań nie zgłoszono.
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Adn. pkt 16. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że do Rady
wpłynęły następujące sprawy:   

• wniosek radnego Marka Grzędy w sprawie nadania nazwy skweru obok kościoła pod
wezwaniem św. Bartłomieja w Miłomłynie imieniem Jana Kobuszewskiego.

Przewodniczący Rady przypomniał, że propozycję nadania nazwy skweru imieniem
Jana Pawła II  złożyli  wcześniej  Franciszek i  Stanisław Brzozowscy.  Propozycja ta
była przedstawiana na poprzedniej sesji Rady.
.

• pismo  radnego  Grzegorza  Żmijewskiego  dotyczące  nadania  nazwy  skweru
w Miłomłynie imieniem Jana Pawła II. 

Przewodniczący Rady poinformował,  że na ten temat można będzie  porozmawiać
w szerszym gronie na następnej sesji, bądź posiedzeniu komisji.   

• petycja  Koalicji  Polska  Wolna  od  5G  przekazana  przez  Starostę  Ostródzkiego
dotycząca  przyjęcia  przez  Radę  Miejską  uchwały  w  sprawie  ochrony  zdrowia
mieszkańców przed elektroskażeniem. 

Decyzję w tej sprawie Rada podejmie na następnej sesji. 

• oświadczenie właściciela działki nr 107/6 położonej przy ul. Jeziornej w Miłomłynie,
o  przekształceniu  tej  działki  na  działkę  budowlano-usługową  (na  działce  będą
prowadzone  usługi  związane  z  turystyką  i  rekreacją  oraz  będzie  częściowo
zabudowana domami jednorodzinnymi).

• pismo rodziców dzieci klasy II ze Szkoły Podstawowej z Bynowa zawierające prośbę
o nielikwidowanie klasy.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że na chwilę obecną
nikt  nie  zamierzał  likwidować  tej  klasy  bez  rozmowy  z  rodzicami  uczniów.  Organ
prowadzący rozmawiał z rodzicami tych dzieci dwukrotnie, wymienili się argumentami. Na
dzień  dzisiejszy  nie  zapadła  jeszcze  w  tej  sprawie  konkretna  decyzja.  Przy  okazji
poinformował, że w 2017 roku do utrzymania szkoły w Bynowie gmina dopłacała oprócz
subwencji  270  tys.  zł,  na  ten  rok  mamy  640  tys.  zł.  Jeżeli  dzieci  z  tej  klasy  zostałyby
przeniesione do Szkoły Podstawowej w Miłomłynie, to dałoby to oszczędność w wysokości
ok. 100 tys. zł. Każda ze stron pozostaje przy swoim stanowisku. Zobaczy, czy kuratorium
oświaty  wniesie  zmiany  do  proponowanego  rozwiązania.  Zapewnił,  że  dopóki  jest
Burmistrzem,  to  nie  zlikwiduje  małych  szkół  z  terenu  gminy.  Do  szkoły  w  Bynowie
uczęszcza do klas I-III 20 uczniów, klasy są bardzo małe od 4 do 7 osób, prawie indywidualne
nauczanie. Do utrzymania szkół gmina dokłada znaczne środki, które można by przeznaczyć
na realizację inwestycji, m. in. remont dróg na terenie gminy.  

Sekretarz Miasta i  Gminy Ryszard Portka poinformował,  że pod koniec marca br.,
kiedy  zakończyła  się  rekrutacja  do  szkół  na  terenie  gminy  organ  prowadzący  otrzymał
informację  od  dyrektorów  szkół  o  rzeczywistym  stanie  liczby  uczniów  na  rok  szkolny
2020/2021.  W  związku  z  tym  organ  prowadzący  zlecił  dyrektorowi  szkoły  w  Bynowie
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przygotowanie arkusza organizacyjnego zakładającego przeniesienie tych uczniów do szkoły
w Miłomłynie. Od razu poinformował o tym telefonicznie rodziców uczniów i nie usłyszał
wielkiego sprzeciwu.  Sprzeciw pojawił  się  po dwóch dniach.  Jednak z  powodu wybuchu
pandemii organ prowadzący w tym czasie nie mogli spotkać się z rodzicami tych uczniów. 

Następnie Burmistrz  Miasta  i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował radnych,
widzów i sympatyków Miłomłyna o tym, że Gmina Miłomłyn: 

• pozyskała  z  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  „Warmia  i  Mazury”
dofinansowanie na budowę tężni solankowej w Miłomłynie (teren dawnej mieszalni
pasz).  Całkowita  wartość  zadania  wyniesie   4.300.000  zł,  z  tego  dofinansowanie
ponad  3.700.000  zł.  W  tym  roku  zostanie  wybrany  wykonawca  tej  inwestycji,
a  zadanie  zostanie  zrealizowane w przyszłym roku.  Z przedsięwzięcia  będą mogli
korzystać mieszkańcy gminy oraz turyści. 

• wykonała  remont  nawierzchni  ul.  Sportowej  i  ul.  Zielonej  w  Miłomłynie  wraz
z odwodnieniem. Całkowita wartość zadania – 1.300.000 zł, z tego dofinansowanie
z Programu Naprawy Dróg Samorządowych w kwocie ok. 800.000 zł.  

• otrzymała  dofinansowanie  na  remont  1  km  nawierzchni  drogi  Liwa-Rogowo
i Miłomłyn-Wielimowo. Na wykonanie tego zadania został już ogłoszony przetarg. 

• złożyła  wniosek  na  dofinansowanie  II  etapu  modernizacji  oczyszczalni  ścieków
w Miłomłynie i zwrot części poniesionych środków na realizację I etapu tej inwestycji
łącznie na kwotę 8.800.000 zł. 

• złożyła  wniosek  do  Funduszu  Ochrony  Gruntów  Rolnych  o  dofinansowanie  na
dokończenie  drogi  Gil-Ostrów i  uzyskała  dofinansowanie.  Został  już  ogłoszony
przetarg. 

 
• ze  względu  na  występujące  w  okresie  lipiec-sierpień  braki  w  dostawie  wody

w miejscowościach zasilanych z wodociągu w Majdanach Wielkich planowane jest
wykonanie  połączenia  tego  wodociągu  w  miejscowości  Malinnik  z  wodociągiem
Miłomłyna. Planowany jest remont stacji uzdatniania wody w Majdanach Wielkich
i  w  Bynowie.  Został  złożony  wniosek  o  dofinansowanie  tej  inwestycji.
Prawdopodobnie  niedługo  gmina  otrzyma  dofinansowanie,  podpisze  umowę
i przystąpi w tym roku do realizacji zadania. 

• na terenie gminy trwa budowa sieci gazociągowej przez inwestora firmę EI.INVEST.
Obecnie sieć jest  doprowadzona do śluzy w Miłomłynie.  Ze względu na epidemię
inwestycja została wstrzymana. Dalsze prace inwestor Spółka EI.INVEST wznowi do
10 czerwca br. 

• w grudniu ubiegłego roku został oddany Leśny Park Uzdrowiskowy. Przedsięwzięcie
wymaga tylko drobnych prac kosmetycznych. Park jest już oznakowany, można wejść
do niego od strony Tardy i dawnej Zatoki. Będą mogli z niego korzystać mieszkańcy
i  turyści.  Plaża  nad  jez.  Ilińsk  w  Miłomłynie  jest  przygotowana  do  sezonu
kąpielowego. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że do radnych były
zgłaszane informacje o złym stanie nowo oddanej ścieżki Leśnego Parku Uzdrowiskowego.
Myśli, że zostanie ona  doprowadzona do należytego stanu, by można było z niej korzystać.
Następnie  zapytał,  czy  na  plaży  miejskiej  w  Miłomłynie  została  posiana  trawa,  co  było
zgłaszane przez radnych w ubiegłym roku. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował,  że  trawa na  plaży
została  posiana.  Wykonawca tej  inwestycji  w ramach gwarancji  odnowi w tym roku cały
pomost.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak przypomniał mieszkańcom, że od
czerwca  br.  zmieniają  się  zasady gospodarowania  odpadami.  Każdy mieszkaniec  otrzyma
ulotki informacyjne na temat segregacji odpadów. Odpowiedzi na ewentualne pytania w tej
sprawie można uzyskać od pracownika tut. urzędu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że 26 maja br. zostaną
zabrane  z  terenu  gminy  wszystkie  pojemniki  do  selektywnej  zbiorki  odpadów.  Każdy
z  mieszkańców  otrzyma  worki  do  segregacji  poszczególnych  odpadów.  Będzie  ustalony
harmonogram odbioru śmieci. Związek Gmin „Czyste Środowisko” ustalił górne stawki dla
firm, które będą wyłączone z systemu gospodarki odpadami, m. in. sklepy, zakłady pracy.
Firmy te  będą  musiały  podpisać  umowę na  wywóz odpadów poza  systemem.  Nie trzeba
kupować  koszy.  Mieszkańcy  będą  otrzymywać  worki  do  segregacji  odpadów.
Wśród mieszkańców gminy zostały rozprowadzone ulotki informacyjne o segregacji odpadów
„u źródła”. Należy pilnować ludzi, którzy przyjeżdżają na teren gminy i wyrzucają śmieci
w miejsca niedozwolone. Po zmianach w gospodarce odpadami odpady wielkogabarytowe
będą  obierane  częściej  od  mieszkańców.  Posiadane  pojemniki  na  odpady  można  będzie
wykorzystać po uprzednim ich oznakowaniu. Mieszkańcy, którzy zapełnią worki na odpady
między poszczególnym wywozem, będą mogli wziąć dodatkowe worki od sołtysa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zapytał, czy śmieci można będzie
wrzucać bezpośrednio do odpowiednio oznakowanych pojemników, czy do dostarczonych
worków. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował, że śmieci mogą być
wrzucane bezpośrednio do kosza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zapytał, jak będzie się odbywała
segregacja odpadów w blokach mieszkalnych wielorodzinnych.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  poinformował,  że  wspólnoty  otrzymają  pojemniki  do
segregacji odpadów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że następna sesja
Rady Miejskiej planowana jest  na koniec czerwca br. z udziałem radnych z zachowaniem
zasad bezpieczeństwa. 

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.

10



Adn. pkt 17. Zakończenie obrad sesji.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XVIII  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Tomasz Kasprzak
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